

Our ref: KIPCO/GCOO 322/19 dated October 23, 2019

Boursa Kuwait Company  
KUWAIT

السادة / شركة بورصة الكويت  
المحترمين  
دولة الكويت

Subject: Supplementary disclosure by KIPCO regarding the issuance of USD denominated bonds under the Company's EMTN program to issue Euro medium term securities worth of US\$ 3 billion.

الموضوع: إفصاح مكمل من كيبكو بخصوص إصدار سندات بالدولار الأمريكي تحت مظلة برنامج إصدار أوراق مالية متوسطة الأجل باليورو (EMTN) بقيمة 3 مليار دولار أمريكي.

With reference to the above subject, and to our previous disclosure on 15 October 2019, and in accordance with the provisions of Module 10 of the Executive Bylaws of the Law No. 7 of 2010, as amended, regarding the disclosure of material information.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى إفصاحنا السابق المعلن بتاريخ 15 أكتوبر 2019، وعملاً بأحكام الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاتهما بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية،

Please find enclosed the supplementary disclosure form of the material information relating to the issuance US\$ 500 million denominated bonds under the Company's EMTN program to issue Euro medium term securities worth of US\$ 3 billion.


تجدون مرفق طيه نموذج الإفصاح المكمل والمتعلق بإصدار سندات بالدولار الأمريكي بقيمة 500 مليون دولار أمريكي تحت مظلة برنامج إصدار أوراق مالية متوسطة الأجل باليورو (EMTN) بقيمة 3 مليار دولار أمريكي.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،

نموذج الإفصاح المكمل  
Supplementary Disclosure Form

| 23 October 2019  | 23 أكتوبر 2019  | التاريخ<br>Date  |
|--|---|--|
| Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P  | شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع.   | اسم الشركة المدرجة<br>Name of the Listed Company   |
| 15 October 2019  | 15 أكتوبر 2019  | تاريخ الإفصاح السابق<br>Date of previous disclosure  |
| Supplementary disclosure by KIPCO regarding the issuance of US\$ -denominated Bond under the Company's EMTN program to issue Euro medium term securities worth of US\$ 3 billion   | إفصاح مكمل من كيبكو بخصوص إصدار سندات بالدولار الأمريكي تحت مظلة برنامج إصدار أوراق مالية متوسطة الأجل باليورو (EMTN) بقيمة 3 مليار دولار أمريكي.   | عنوان الإفصاح<br>Title of Disclosure   |
| We would like to inform you that Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. "KIPCO" has successfully completed the issuance of US\$ 500 million bonds at 4.229% fixed rate with a maturity of 7 years, listed in London Stock Exchange and under the company's EMTN program to issue Euro medium term notes worth of US\$ 3 billion through its special purpose vehicle subsidiary (Kuwait Projects Co. SPC Limited).<br>The issuance was oversubscribed by seven times. | إن شركة مشاريع الكويت (القابضة) "كيبكو" قد أتمت عملية إصدار سندات مدرجة بسوق لندن للأوراق المالية بقيمة 500 مليون دولار أمريكي لأجل سبع سنوات وتحمل سعر فائدة ثابتته بنسبة 4.229%، وذلك تحت مظلة برنامج الشركة لإصدار أوراق مالية متوسطة الأجل باليورو (EMTN) بقيمة 3 مليار دولار أمريكي، وقد تم هذا الإصدار عبر الشركة التابعة ذات الأغراض الخاصة في مركز دبي المالي العالمي (Kuwait Projects Co.SPC Limited)، وقد لقي هذا الإصدار اكتتاباً فاق حجم السندات المصدرة بمقدار سبع مرات. | التطور الحاصل على الإفصاح<br>Developments that occurred to the disclosure  |
| This issuance results in an extension of the average life of KIPCO's debt, also will enhance liquidity and diversification of funding resources.   | لقد ساهم هذا الإصدار في إطالة امد ديون كيبكو كما سوف يعزز السيولة لدى الشركة و تنوع مصادرها التمويلية .   | أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة (إن وجد)<br>The financial effect of the occurring developments (if any) |



Samer Khanachet  
Group Chief Operating Officer

سامر خناشيت  
الرئيس التنفيذي لعمليات المجموعة

كيبكو  
KIPCO  
شركة مشاريع الكويت (القابضة)  
Kuwait Projects Company (Holding)



###